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posiedzenia Rady Osiedla Blachownia 
z dnia 09.01.2018roku 

Posiedzenie otworzyła o godz. 18.00 i prowadziła je przewodnicząca RO Blachownia 
Małgorzata Lipczyńska, która na wstępie: 

l) Stwierdziła na podstawie listy obecności, że w posiedzeniu bierze udział 10 członków Rady 
Osiedla Blachownia, co jest liczbą wystarczającą do podejmowania przez Radę uchwał; 

2) powierzyła protokołowanie posiedzenia Małgorzacie Lipczy6skiej; 
3) przedstawiła porządek obrad posiedzenia zawarty w zawiadomieniu o jego zwołaniu , do 

którego obecni na posiedzeniu członkowie Rady i Zarządu Osiedla Blachownia nie wnieśli 
uwag; 

l. Otwarcie zebrania i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyj ęcie sprawozdania z poprzedniego zebrania. 
3. Sprawozdanie z okresu między posiedzeniami. 
4. Omówienie najważniejszych spraw dotyczących osiedla (plan posprzątania choinki po świętach). 
5. Omówienie propozycji zmiany nazwy ulicy Pstrowskiego 
6. Omówienie projektu wydatkowania środków finansowych przydzielonych na statusowe działanie 
RO w roku 2018. 
7. Zapytania członków RO i ZRO 
8. Wolne wnioski 
9. Zakończenie obrad 

Ad. 1 
Przewodnicząca otworzyła zebranie o godz. 17:30 i stwierdzila prawomocność obrad na podstawie 
listy obecności. Przywitała przybyłych gości Przewodniczącego Komisji Prawno -
Administracyjnej Michała Nowaka oraz Panią Katarzynę Frątczak mieszkankę osiedla Blachownia. 

1.Ad.2 
Przewodnicząca przedstawiła sprawozdanie z poprzedniego zebrania RO. Obecni nie wnieśli uwag. 
W głosowaniu za przyj ęciem protokołu brało udział 10 członków RO. 

Ad.3,4 
Najważniejsze sprawy dotyczące osiedla poza podstawowymi dotyczącymi stałych działa6. 
przewodnicząca zdała sprawozdanie z przebiegu obchodów Świąt Bożego Narodzenia w tym 
Mikołajek. Pan Marian Lągiewka wskazał newralgiczne miejsca, które są notorycznie dewastowane 
i pomijane w sprzątaniu nie tylko przez gminę ale także przez poszczególne wspólnoty. 
Przewodnicząca omówiła plan sprzątania choinki po świętach. 

Ad.S 
W związku z prośbą Prezydent Miasta Kędzierzyna-Koźla o wydanie przez Radę Osiedla 
Blachownia zgodnie z zasadami określonymi w Statucie Osiedla Blachownia opinii , o zalecanej 
przez Instytut Pamięci Narodowej zmianie nazwy ulicy Wincentego Pstrowskiego na inną. 
Rada Osiedla Blachownia na posiedzeniu w dniu 09.01 .201 8r zapoznała się z dokumentami 
dotyczącymi sprawy. 
Postanowiła wskazać cztery propozycje nazw dla ww ulicy: 

Marka Grechuty 
Bolesława Prusa 
Witolda Gombrowicza 
Marka Hłasko 



Rada Osiedla Blachownia podając propozycje nazw ulicy ostateczny wybór pozostawia Radzie 
Miasta. 

Ad.6 
Przedyskutowano propozycj e do wstępnego planu wydatkowania środków finansowych 
przyznanych na statusowe działania RO Blachownia w roku 2018. 
Wstępne propozycje to: 

1000z1 - sprzątanie świata 

2000z1 - piknik z okazji 3-Maja - zawody strzeleckie 
1000zl - nagrody na zakończenie roku szkolnego dla dzieci szczególnie zaangażowanych 
społecznie 

7000 - coroczny piknik rodzinny 
2000 + pozostałe 2264zł na pozostałe bieżące działania RO 

Ad. 7 

W związku z powtarzającymi się skargami od mieszkańców Osiedla na uciążliwość odgłosów 
strzałów ze strzelnicy która znajduje się przy kanale RO dyskutowala o możliwościach rozwi ązania 

problemu. Przewodnicząca zaproponowała obecnym Radnym, aby zapoznali się z programami 
rządowymi dotyczącymi obronności i rozbudowie sieci strzelnic w kraju, aby zdobyć środki na 
ekrany wyciszające, oraz remont samego obiektu. 

4) Wobec wyczerpania porządku obrad - prowadząca posiedzenie zamknęłaje o godz. 19:00 

W załączeniu: 
I. li sta obecności; 
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